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Raadsplein besluitvormend 

 

Datum 22 januari 2018 
 
 
onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen fractie PvdA - station Staphorst 

portefeuillehouder Ed Anker 

informant Koppert, Jan Pieter 

medeopstellers  

afdeling Ruimtelijke planvorming 

bijlagen Voorstel: Informatienota beantwoording artikel 45 vragen PvdA station 
Staphorst 
Bijlage: 1. Zienswijze Zwolle 
Bijlage: 2. Artikel Stentor 
 

  

Voorgesteld besluit raad 

Kennis te nemen van de beantwoording van de door de PvdA gestelde artikel 45 vragen 
over “Zwolse zienswijze tegen station Staphorst" 
  
 
 



 

 

 

  

 

Informatienota voor de raad 

 

Datum 21 november 2017 

 

 

 

voorstel 

Onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen PvdA station Staphorst 

Versienummer  

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

  

Informant J.P. Koppert 

Afdeling Ruimtelijke Planvorming / EC 

Telefoon 038 498 2038 

Email J.Koppert@zwolle.nl 

Bijlagen  

1. zienswijze Zwolle 

2. artikel Stentor 

 

  

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 
 
De beantwoording van de door de PvdA gestelde artikel 45 vragen over “Zwolse zienswijze tegen 
station Staphorst" 



3 

 

 

 

 

  

Datum 21 november 2017 

 

 

2/3 
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Toelichting op het voorstel 

 

Inleiding 

 

De PvdA-fractie heeft vragen gesteld naar aanleiding van een artikel in de Stentor waarin aangegeven 

wordt dat de gemeente Zwolle tegen de plannen voor een NS-station van de gemeente Staphorst zou 

zijn. De vragen worden met deze informatienota beantwoord. 

 

Beantwoording vragen 

 

Beantwoording vraag 1: Bent u op de hoogte van het artikel in de Stentor van 9 november 

2017? 

Wij hebben het artikel gelezen. Helaas is er geen wederhoor geweest en is enkel bij de gemeente 

Staphorst om een reactie gevraagd. 

 

Beantwoording vraag 2: Wordt de opstelling van Zwolle ten opzichte van de omgevingsvisie 

van Staphorst in dit artikel correct weergegeven? 

Wij hebben in onze zienswijze Staphorst gecomplimenteerd met haar omgevingsvisie. Daarnaast 

hebben wij aangegeven op alle thema’s in het fysieke, maar ook sociale domein, samen te willen 

werken. Wij wensen Staphorst veel succes met haar visie en belichten nog enkele thema’s waar wij 

content mee zijn. Wij geven op drie punten aan waar wij graag een nader overleg c.q. nadere 

onderbouwing wensen omdat Staphorstse plannen onze plannen en voornemens kunnen raken. Dit 

betreffen een door Staphorst gewenst energielandschap, uitbreiding van het bedrijventerrein en de 

wens om een NS-station te realiseren. Het artikel in de Stentor geeft volstrekt niet de opstelling van 

onze gemeente ten opzichte van de omgevingsvisie Staphorst weer. 

 

Beantwoording vraag 3: Hoe schat u momenteel de kansen voor realisering van een 

spoorterminal Hessenpoort in? En aan welke termijn moeten we dan denken? 

De voornemens voor het realiseren van een spoorterminal bevinden zich in een verkenningsfase. Deze 

ontwikkeling vraagt een substantiele investering waar op dit moment gezocht wordt naar voldoende 

investeerders. Het is nog niet bekend waar deze verkenning toe leidt en op welke termijn resultaat 

geboekt wordt. 

 

Beantwoording vraag 4: Welke bedenkingen heeft u tegen de omgevingsvisie van Staphorst als 

het gaat om een toekomstige station Staphorst in relatie tot een spoorterminal Hessenpoort? 

Wij hebben vooralsnog geen bedenkingen. In onze zienswijze hebben wij het volgende aangegeven: 

‘U geeft aan dat u de mogelijkheden voor een station onderzoekt op het spoor Zwolle-Meppel. De regio 

Zwolle onderzoekt  op dit moment mogelijkheden voor een spoorterminal op Hessenpoort. Een extra 

station Staphorst heeft impact op de toegestane capaciteit (snelheden/ tijdschema’s) voor het spoor 

tussen Zwolle en Meppel. Wij vragen ons af hoe uw voornemen onze ideeën voor een eventuele 

spoorterminal op Hessenpoort doorkruist. Het lijkt ons goed om hier op korte termijn met elkaar over in 

gesprek te gaan.’  

 

Beantwoording vraag 5: Waarop zijn uw bedenkingen gebaseerd? Heeft u bijvoorbeeld 

onderzoek laten doen naar de vervoersbehoefte die een spoorterminal Hessenpoort oproept? 

Om hoeveel treinen per dag zou het bij die terminal kunnen gaan? En heeft u nu al aanwijzingen 
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dat die goederentreinen niet inpasbaar zijn in een dienstregeling waarin ook een station 

Staphorst is opgenomen?  

Deze vragen kunnen wij in dit stadium niet beantwoorden. Omdat Staphorst in haar omgevingsvisie de 

wens voor een station neerlegt, is dit het moment voor ons college om hier via de ‘formele’ weg een 

zienswijze op te geven. Informeel is dit onderdeel zowel ambtelijk als bestuurlijk al toegelicht. Wij 

hebben aangegeven graag met elkaar, en uiteraard ook met de provincie en spoorwegbeheerder, in 

gesprek te gaan om op deze  vragen een antwoord te krijgen. De gemeente Staphorst heeft inmiddels 

aangegeven graag om tafel te gaan om hier overleg over te voeren. 

 

Beantwoording vraag 6: Bent u het met ons eens dat een station Staphorst ook kan bijdragen 

aan de verdere versterking van Zwolle als centrale OV-knoop voor Noordoost-Nederland (extra 

reizigers naar en via Zwolle)?  

Een extra station op de lijn Zwolle-Meppel kan zeker bijdragen aan het versterken van de OV-knoop 

voor Noordoost-Nederland. Dit zou ook een positief effect kunnen hebben op het regionale wegennet 

en op deze manier wordt de regio voor inwoners van Staphorst beter bereikbaar. Extra stations kunnen 

er echter ook voor zorgen dat de bereikbaarheid verslechtert omdat capaciteit vermindert en snelheden 

moeten afnemen. Of dit het geval is en zo ja, wat de gevolgen hiervan zijn, zal nader moeten worden 

onderzocht. 

 

Beantwoording vraag 7: Bent u bereid met de gemeente Staphorst en de provincie Overijssel 

samen te werken aan het realiseren van een station Staphorst als die andere partijen daarvoor 

een beroep op Zwolle zouden doen?  

Wij vragen allereerst om een gesprek om onze beider wensen af te stemmen. Zoals we ook in de 

zienswijze hebben aangegeven staan wij open voor vormen van samenwerking. Het lijkt ons niet meer 

dan logisch dat de plannen voor nieuwe en bestaande stations in samenwerking met verschillende 

partijen worden uitgewerkt. 

 

Openbaarheid 

Deze nota is openbaar. 

 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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besluit 
 
 

Jaargang   

Kenmerk  41515 

Onderwerp  Beantwoording artikel 45 vragen fractie PvdA - station Staphorst 

 

 

De raad van de gemeente Zwolle; 

 

Gelezen het voorstel van burgemeesters en wethouders, d.d. 12-12-2017 

 

besluit: 

 

 

 

Aldus besloten in de openbare vergadering van 22 januari 2018, 

 

de voorzitter, 

 

de griffier, 


